



**Internt notat**

Vår ref.	Sakshandsamar:	Arkivkode:	Dato:
2020/1049-10	Marius Vøllestad,	033	15.11.2020

**Til:**

**Frå:** Marius Vøllestad

**Referat frå møte i FAU 09.11.2020**

Desse møtte: Gro Tarraldsen, Magne Andre Sollid, Roy Åge Homme, Aud Skaardal, Anne Aarak, Anne Marie Lauvdal, Linda Felle, Åshild Reime, Katrin Houthuizen, Kjellfrid Hombrom, Rune Lauvdal, Magne Haugsjå, Inge Saga, Arnar Vågen og Bente Meyer (Ref.)  
Desse møtte ikkje: Astrid Hoksrud Pedersen, Kim Jørgen Berntsen, Kristina Kihle-Vik og Andrea Fjalestad

Saker:

**11/20-21: - Utviklingsarbeid**

- Skulen jobbar mye med fagfornyning, nye fagplanar
- Vurdering for og med læring
- Alle skal ha vekeplan
- Pc til 10 klassingane frå og med 1.1.21.

**12/20-21: - Nasjonale prøver**

- Marius kjem tilbake med dette til neste møte. Sånn det ser ut nå virkar det lovande, men det trengs å jobbe meir med engelsk i småskulen.

**13/20-21: - Evaluering av Corona-situasjonen i vår og status for situasjonen framover**

- Har nokon luftvegsinfeksjon skal dei vere heime frå skulen; mellom- og ungdomstrinnet skal testast
- Det må skje mykje for at barnetrinnet skal bli stengt
- Det er utarbeida plan ved ev stenging av skulen, planen er at det skal vere mest mogleg «vanleg» skule, men over nett.
- Det er bestilt inn sprit dispenserar til alle inngangar.
- 9. og 10. kl. kan besøke vgs i same sone som vi er i. Ingen elever skal dei treffe.

#### **14/20-21: - Skulebygningane/uteområde**

- Nokre av skulebygningane er i dårleg fatning og dette er presentera for Pål Øyvind på teknisk. Det er satt av pengar for å sjå på kva som må gjerast. Fuktskader, mugg og dårleg isolasjon ol.
- Marius har tatt tak i saken, men FAU vil her støtte opp om det skulen tar tak i. I eit rom i murbygget kan ein ikkje ta opp perisennene på utsida, det kjem ikkje inn godt med dagslys og det går heller ikkje an å luften. Dette har foreldre tatt opp. Venter på kva som blir gjort.
- Det er lagt inn forslag til 150 000,- i budsjettframlegg til utsmykking av uteområda på skulen.

#### **15 /20-21:- Polen turen**

- Foreldregruppa ønskjer at dette skal tilbake til meir skuleretta tur der det vert med ein lærar frå skulen på turen.
- Vi må halde fram med å søke kommunen om kr. 1 000,- pr elev.
- Rektor var positiv til å finne plass i budsjettet til å sende med ein lærar på tur.

#### **16/20-21:- 17. mai gruppe**

- Gruppa er godt i gang då dei allereie i fjor planla ein del.

#### **17/20-21:- Eventuelt**

- Klassebilde: 1. 5. og 10. klasse tar alltid klassebilde, men i år vert det gjeitt tilbud til dei andre klassene også. 8. kl. har allereie sagt at dei vil. Alle andre klasser gjer beskjed innan fredag 13.11.20.
- Vikarar: i mange klasser er det nå mange vikarar og det er også ufaglærde vikarar. Marius forklarte at det er behov for mange vikarar og ønsket er sjølv sagt at dei vil ha faglærde, men ikkje lett og finne. Dei er godt fornøgde med dei som er og det vart poengtert at det er faglærerane som har ansvaret for opplegget.
- Marius poengterte også at alt blir gjort innafor loven

**Neste møte er 11.1.21 kl. 18.00-20.00**